
 

ZÁPISNICA 

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Novosade, ktoré sa uskutočnilo  

dňa 27.2.2023 o 17:30 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

 

 

Prítomní: 

 

Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

 

Poslanci : 

JUDr. Matúš Baranec 

Juraj Cenky 

Danka Delyová 

Jaroslav Jacko 

Tomáš Pajtáš 

Monika Salagová 

 

Ospravedlnili sa: Ľubomír Dely 

                             Cyril Maďar  

                             a  Tomáš Pajtáš, príde pozdejšie , išiel k lekárovi na pohotovosť s dcérou 

  

Ďalší prítomní: 

    Mária Lechmanová 

 

1. Otvorenie 

V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení a v znení neskorších 

predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol  3. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Novosade. 

 

Starosta obce konštatoval, že na  zasadnutí OZ je prítomných 5 poslancov,   obecné 

zastupiteľstvo je  spôsobilé rokovať a uznášať sa. (príloha č.1 Prezenčná listina ) 

 

Určenie zapisovateľa a voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Starosta obce ako predsedajúci určil za zapisovateľku p. Máriu Lechmanovu. 

Ďalej navrhol následné zloženie návrhovej komisie  Juraj Cenky,Jaroslav Jacko, 

Monika Salagová 

za overovateľov zápisnice boli navrhnutí JUDr. Matúš Baranec, Danka Delyová 

Spýtal sa, či má niekto iné návrhy. Iné návrhy neboli, starosta dal hlasovať o návrhu. 

 

(hlasovanie č. 1) 

 

za: 5 poslanci 

 

Za 

 

5 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová, Jaroslav Jacko,  Monika Salagová 



Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta ako predsedajúci informoval Obecné zastupiteľstvo o vzdaní sa mandátu p. 

poslankyne p. Bibiána Levická , prečítal znenie listu a následne dal doplniť program 

o zloženie sľubu p. poslankyňe Daša Stojilová .   (príloha č.2  , list p. Bibány Levickej , 

príloha č. 3) 

Hlasovanie o  programe rokovania 

(hlasovanie č. 2) 

 

za: 5 poslanci 

 

Za 

 

5 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Monika Salagová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

Bola vyložená zápisnica z 2. obecného zastupiteľstva,  ktorá boli overovateľmi zápisnice 

podpísaná. 

2. Kontrola uznesení 

Starostu obce predniesol  prijaté uznesenia z  2.  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 zápisnice. 

 

Návrhová  komisia predložila návrh uznesenie: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 21/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

kontrolu uznesení z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

(hlasovanie č.3) 

za: 5 poslanci 

 

Za 

 

5 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Monika Salagová,  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

3. Zloženie sľubu poslanca p. Daša Stojilová 

Na obecnom zastupiteľstva zložila sľub ako náhradnička poslankyňa Daša Stojilová,  

nakoľko sa vzddala mandátu p. Bibiána Levická. 

Referentka obce p. Lechmanová prečítala text sľubu , ktorý novozvolená poslankyňa  

obecného zastupiteľsva  po prečítaní potvrdila svojim podpisom. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 22/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

konštatuje, že 

zvolená poslankyňa obecného zastupiteľstva p. Daša Stojilová ,  

zložila zákonom predpísaný sľub poslanca  obecného zastupiteľstva. 

 



(hlasovanie č.4) 

za: 6 poslanci 

 

Za 

 

6 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Monika Salagová , 

Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

4. Informatívna správa o plnení úloh na úseku rozvoja obce 

 

Starosta obce predniesol informatívnu správu o plnení úloh na úseku rozvoja obce.  

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 zápisnice. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 23/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie 

Informatívnu správu o plnení úloh na úseku rozvoja obce.  

 

(Hlasovanie č.4) 

za: 6 poslanci 

 

Za 

 

6 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Monika Salagová , 

Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

Je naplánované zatepľovanie druhej budovy Základnej školy aj s výmenou strešnej 

konštrukcie a je potrebné schváliť komisiu na vyhodnotenie ponúk .  

Spoluúčasť 5% vo výške 17.223,27€ , + stavebný dozor, verejné obstaranie. 

 

Bol navrhnutý ako predseda,  starosta obce Mgr. Jozef Jastrab, členovia JUDr. Matúš Baranec 

a Ing. Ján Stáš,projektant uvedenej stavby   

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 24/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

komisiu na vyhodnotenie ponúk verejného obstarávania v zložení  

Mgr. Jozef Jastrab, JUDr. Matúš Baranec a Ing. Ján Staš  

 

(Hlasovanie č.5) 

 

za: 5 poslanci 

 

Za 

 

5 

Juraj Cenky , Danka Delyová , Jaroslav Jacko,  

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Zdržal sa : 1 JUDr. Matúš Baranec,  

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

 



 Po tomto bode došiel poslanec p. Tomáš Pajtáš 

 

5. Všeobecné záväzné nariadenie obce č. 1/2023 o určení miesta a času zápisu detí do  

    1. ročníka základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novosad 

Starosta povedal, že spomínané VZN mali poslanci doručene s ostatnými materiálmi na 

obecne zastupiteľstvo. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 zápisnice. 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 25/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

Všeobecné záväzné nariadenie obce č. 1/2023 o určení miesta a času zápisu detí do 1.ročníka 

základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Novosad.  

 

(Hlasovanie č.6) 

 

za: 7poslanci 

 

Za 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

6.Úprava rozpočtu Obce Novosad na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 7 

Rozpočtové opatrenie bolo súčasťou pozvánky , nikto z poslancov nemal pripomienku  

a tak bolo schválené. 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 zápisnice. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

A, NÁVRH NA UZNESENIE č. 26/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 11.590,24€ na konečné úpravy 

chodník ulica Orgovánová  

 

B, NÁVRH NA UZNESENIE č. 26/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje  
rozpočtové opatrenie č. 7/2022 

 

Hlasovanie č.7) 

 

za: 7poslanci 

 

Za 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 



 

7. Správa z kontrolnej činnosti za rok 2022 

Starosta obce prečítal správu z kontrolnej činnosti za rok 2022, nakoľko p. kontrolol nebol 

prítomný na Obecnom zastupiteľstve. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

berie na vedomie 

správu  z kontrolnej činnosti za rok 2022  

 

(Hlasovanie č.8) 

 

za: 7 poslanci 

 

Za 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko, Tomáš Pajtáš , 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

 

 

 

8, Došlá pošta  

 

1) Žiadosť p. Dávida Maďara pripomenutie  o  byt v Školskej bytovke   

Starosta nechcel prejednavatia žiadosť nakoľko nebol, prítomný p. kontrolór 

 

 

2)  Žiadosť Jednota dôchodco žiadosť o nebytove priestory na činnosť 

 Jedná sa o predné priestory na starom MNV, starosta prisľubil, že dá vymeniť vchodové 

dvere, je tám prívod vody, v jarnom období by začali sprácou. 

 

 

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

nebytové priestory pre Jednotu dôchodcov sa starom MNV 

 

(Hlasovanie č.9) 

 

za: 7 poslanci 

 

Za 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko, Tomáš Pajtáš , 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

 

 

 



3) Žiadosť p. Miriam Semanová o prenájom sály na majales dňa 13.5.2023 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

prenájom sály na majales dňa 13.5.2023 

 

(Hlasovanie č.10) 

 

za: 7 poslanci 

 

 

Za : 

 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

4) Mgr. Jozef Bojko žiadosť o výrub stromu lipa na dvore MNV  

 

Starosta lipu dame orezať, nakoľko lipa je chránený strom  a oreže sa tak , aby konáre 

nezasahovali do susedného domu. 

 

 

5) Žiadosť Mgr. Monika Tomková o odkúpenie pozemku p.č. 750/2 LV č. 613 z dôvodu 

zarovnania pozemku., ako  aj vecné bremeno za účlom sprístupnenia.. 

 

Starosta informoval obecné zastupiteľstvo, že sú tri spôsoby predaja , ale aj tento bod na 

ďalšie Obecné zastupiteľstvo. 

 

9.  Interpelácia poslancov – nemal nikto požiadavku 

 

10, Rôzne 

V rôznom starosta dal návrh, aby pani poslankyňa Stojilová nahradila členstvo v komisií  

pre verejný poriadok 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

členstvo v komisií verejného poriadku poslankyňa p. Daša Stojilova 

 

(Hlasovanie č.11) 

 

za: 7 poslanci 

 

 

Za: 

 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 



Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

Komisia kultúrna, šport a p. aby pani poslankyňa Stojilová nahradila predsedu komisie  

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

predsedu komisie pre školstvo kultúru  poslankyňa p. Dašu Stojilovu 

 

 

(Hlasovanie č.12) 

 

za: 7 poslanci 

 

Za: 

 

 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

Ďalej starosta predložil návrh na schválenie poplatky  

Navrhovali doplniť o zmluvnú pokutu za fajčenie na akciach  

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

miestne poplatky 

 

 

(Hlasovanie č.13) 

 

za: 7 poslanci 

 

 

Za : 

 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

 

Odpis dane z nehnuteľnosti firma CASOVIA Trade a  Agrama spol.s.r.o. Michaľany roky 

2011-2022vo výške na základe výmazu z Obchodného regista. 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 33/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

odpis dane z nehnuteľnosti Cassovia Trade vo výške 158,16€ 



 

(Hlasovanie č.14) 

 

za: 7 poslanci 

 

 

Za: 

 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 34/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

schvaľuje 

odpis dane z nehnuteľnosti Agrama spol.s.r.o. Michaľany vo výške 6996,87€  

 

(Hlasovanie č.15) 

 

za: 7 poslanci 

 

 

Za : 

 

 

7 

JUDr. Matúš Baranec, Juraj Cenky , Danka 

Delyová , Jaroslav Jacko,  Tomáš Pajtáš, 

Monika Salagová , Daša Stojilová 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

11. Diskusia 

V diskusii p. Delyová – aký je postih , ak majitelia nie sú zastihnuteľní 

 

Mgr. Jaroslav Lajoš – oboznámil Obecné zastupiteľstvo o možnosti zapojiť sa do výzvy , 

montovaná telocvičňa , sú tri tipy za 500.000€, 880.000€ a 1200.000€ 

Nám by vyhovoval  typ za tých 880.000€ + pripojenie k budove Spoluúčasť 5%. 

Starosta po zateplení budovy budeme vedieť ako sme na tom , výzvy budú aj po voľbách cez 

plán obnovy . 

 

  

Keďže program rokovania OZ bol vyčerpaný, starosta obce Mgr. Jozef Jastrab poďakoval 

všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí a ukončil o 20,hod. 3. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v Novosad 

 

Overovatelia: 
1. JUDr. Matúš Baranec              ________________ 

2. Danka Delyová                        ________________ 

 

Zapisovateľka :   Mária Lechmanová 

                                                                       __________________ 

                                                                          Mgr. Jozef Jastrab                                                                                                                                                                                                                                                                      

                                                                               starosta obce             


